
 

 

Concept Verslag Jaarvergadering KNNV Breda met een lezing 
door Merlijn Hoftijzer over de Galderse Heide.  
 

Datum en tijd: 22 maart 2022 20. 00 uur    

Locatie  : De Wegwijzer, Breda 

Aanwezig: J. Rovers, P. van Iersel, A. Sonneveld, W. Kerkoven, E. vd Hoeven, B. vd Haar, E.J Beenackers, F. 
Engels, C. Borghouts, B. Neeleman, P. Meulenmeester, A. v Diemen, R. Voermans, C. Schills, J. Vegt, F. 
Hoebink, J. Dirven, W. veenhuizen, J. Stoutjesdijk, E. Veen, R. Bongaarts, L. vd Sluijs. 

Digitaal aanwezig: J. Woolderink, M. Hoftijzer, P. Dixhoorn 

Afmeldingen: E. Manz, A. Rietveld, I. Claessen, C. vd Meer, T. Martens, M. Reuvers, H. Huijgens, W. 
Schuitema, G. Crielaard-Nouws, N. de Leeuw. 

Deel 1: Algemene ledenvergadering 

Agenda 
1. Opening door de voorzitter Egbert Veen 

Egbert opent de vergadering met een welkom voor alle aanwezigen. Hij geeft aan dat het 
verslag van de kascommissie een toevoeging krijgt door een presentatie van Jan Woolderink 
die bij punt 5 gegeven zal worden. 
 

2. Vaststellen notulen van de jaarvergadering 2021, gepubliceerd op de website  
In het verslag staat dat de afwezigen toestemming geven voor de stukken van de 
vergadering. Dat moet zijn alle personen die zich per mail hebben afgemeld. 
Er staat ook nog een fout; planeten werkgroep moet plantenwerkgroep zijn. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 
Rico Bongaarts heeft de ledenadministratie van Eus Manz overgenomen. 
Eus zal op een later tijdstip worden bedankt voor haar werk aangezien ze niet aanwezig kon 
zijn. 
 

4. Verslagen over 2021: 
- jaarverslag 2021 van de secretaris 

Jaarverslag secretaris wordt toegelicht. 
- jaarverslagen van de werkgroepen 
  Er zijn geen verdere toelichtingen bij de verslagen van de werkgroepen. 
- financieel verslag van de penningmeester 
  Het jaarverslag wordt verder niet toegelicht, zie punt 5. 
- verslag van de kascommissie over de jaarstukken 2021 

Wiet Kerkhoven en John Vegt geven een korte toelichting op het verslag van de kascommissie 
en waarom er op dit moment geen decharge aan het bestuur verleend kan worden. 

 
5. Goedkeuring van de jaarstukken van 2021 en decharge van de penningmeester  

Jan Woolderink geeft middels een presentatie oor alle aanwezigen toelichting bij de 
financiele boekhouding en status van het fonds van IVN en KNNV wat betreft de boeken 
projecten. 
Na de presentatie wordt besloten dat de penningmeester, kascommissie en voorzitter voor 
25 april het financieel jaarverslag doornemen. Alle gevraagde punten van de kascommissie 
zijn inmiddels besproken. Voor de lezing van Ed Michels op 25 april zullen de aanwezige 
leden dit bespreken en goedkeuring verlenen waarna de kascommissie decharge kan 
verlenen aan het bestuur. 
 

6. 2022: 



 

 

- begroting 2022 
  Wordt besproken in de bijeenkomst van kascommissie, 
penningmeester en voorzitter. 
- benoeming leden kascommissie 

Het bestuur gaat op zoek naar een nieuwe penning meester en vraagt 2 leden voor de 
kascommissie van volgend jaar na 25 april. 
- benoeming vertegenwoordigers in Gewestelijke Raad, Vertegenwoordigende Vergadering en 
Beleidsraad KNNV 

 
Egbert Veen en Rico Bongaarts zullen de vergaderingen van het gewestelijk  overleg 
bijwonen. 
Erik van der Hoeven zal de Vertegenwoordigende vergadering in Almere bijwonen op 23 april 
2022 
Rico Bongaarts is secretaris van de beleidsraad geworden naast de nieuwe voorzitter Huub 
Loffler. Hij zal de afdeling daar vertegenwoordigen. 
 

- programma 2022 
  De secretaris laat zien hoe de activiteiten op de website worden weergegeven. 

Ook komen de aangemelde activiteiten in de nieuwsbrief van april. 
 

7. Bestuur: Penningmeester Liesbeth van der Sluijs treedt af. 
- Er worden kandidaten gevraagd om de vacature in te vullen 
 

8. Rondvraag 
P. Meulenmeester vraagt of er weer publiekelijke activiteiten worden georganiseerd sinds de 
corona maatregelen zijn opgeheven.  
Secretaris: Dat staat op de website aangegeven of het alleen voor leden, specifiek een groep 
of openbaar is. 
 

9. Sluiting 
 
PAUZE 
 

Deel 2, aanvang 21.00 uur: 

 

Lezing over de Galderse Heide door Merlijn Hoftijzer 

 

Het bestuur heeft aangegeven de Galderse Heide voor 2022 als projectgebied voor de werkgroepen voor 
te stellen. Zowel vanuit de gemeente en Staatsbosbeheer (deels al door een commercieel bureau) is er 
interesse in meer inventarisaties van het gebied. 
De planning voor de werkgroepen m.b.t. het gebied kunnen worden besproken. 
 
Vragen na de presentatie: 
 
F. Hoebink: Zijn er (oude) vegetatiekaarten beschikbaar. 
W. Kerkhoven: Wat kan de rol van de werkgroep Bodem, Water en Landschap zijn. 
J. Rovers: Hoe wil de gemeente inventarisatie gegevens ontvangen. 
M. Hoftijzer geef taan met de diverse werkgroep te willen overleggen wat wenselijk is. 


